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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Per Westberg (SPF) 

Birgit Grahn (PRO) 

 Donald Monvall (PRO) 

Gun-Marie Gunnars (SPF) 

  

Ersättare: Kerstin Stridh (PRO) 

 Margareta Apelskog (SPF) 

 Barbro Almstedt (SPF) 

 Gunilla Carlén (SPF) 

 

Adjungerad: 

 

 

Ej närvarande: 

Kerstin Johansson (representant för Skolörtens 

förtroenderåd) 

 

Ulla Nilsson (PRO) 

  

I tjänsten deltog: Annica Dominius 

Josefin Johansson 

 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Margareta Apelskog                                            Per Westberg 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 8/2009 från sammanträdet den 7 september blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna. 
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§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Margareta Apelskog och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 20 oktober 

klockan 12.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från förtroenderådets möte den 15 september. Det finns ett stort 

utbud av underhållning och aktiviteter på Hässelgården vilket är positivt. I år drivs satsningen 

av projektmedel och förtroenderådet har tagit upp frågan hur det kommer att bli nästa år.  

 

Annica Dominius informerar om att det för nästa år inte kommer att finnas några projektmedel 

men att det ligger i uppdraget att driva vård- och omsorgsboende att också anordna aktiviteter. 

Aktiviteter kommer således att finnas även fortsättningsvis. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterar från Skolörtens förtroenderåd. Filmvisningar och allsång 

planeras. Den nya matsalen är klar och rymmer fyrtio personer. 

 

Råcksta 

Gun-Marie Gunnars informerar om att anhörigråd kommer att hållas den 12 november kl. 14. 

Pensionärsrådets medlemmar är välkomna att närvara. Ingen föranmälan krävs. 

Fyra av rådets medlemmar har varit jury i en tävling om finaste balkong på boendet.   

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 27 oktober 2009 

Ärende 9. Protokoll från näringslivsrådet 

Pensionärsrådet konstaterar att ett råd har bildats vilket är positivt och pensionärsrådet hoppas 

på goda resultat. 

 

Ärende 10. Månadsrapport september 2009 – ekonomi och verksamhet. 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingarna i ärendet. Annica Dominius informerar 

muntligt om stadsdelens ekonomi. 

 

Ärende 11. Nälsta gruppbostad, om- och tillbyggnad 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 12. Ombyggnad av Hässelgården vård- och omsorgsbende 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingarna i ärendet. Annica Dominius informerar 

muntligt om ärendet. Diskussion kring tillgång på platser och kösystemet för vård- och 

omsorgsboenden. 

 

Ärende 13. Ansökan om alkoholserveringstillstånd – Skolörtens restaurang 

Pensionärsrådet ser positivt på detta. 

 

Ärende 14.Förbifart Stockholm - Programsamråd. 

Pensionärsrådet har tagit del. 
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Ärende 15. Införande av rökfri arbetstid i Stockholms stads verksamheter. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 16. Centralupphandling av vård- och omsorgsboenden 

Ärendet diskuterades. Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 17. Rädda relationsvåldscentrum. Skrivelse från (v). 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 18. Gröna tak. Motion 2009:30 från (c) 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 19. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 20. Barnfamiljer som saknar stadigvarande bostad. 

Pensionärsrådet har tagit del och hoppas att de som är i behov av hjälp får det. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

Budget 2010 

Annica Dominius informerar kort. En utförligare föredragning hålls vid nästa sammanträde 

den 16 november. 

 

Hässelgården 

En chefstjänst kommer att dras in på Hässelgården. Övertaligheten av chefer leder till en 

rotation av chefer inom hemtjänsten. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Utskick av nämndhandlingar 

Barbro Almstedt framför att det är mycket kort om tid att förbereda sig inför pensionärsrådets 

möten när nämndhandlingarna kommer först under fredagen innan mötet. Önskvärt vore att 

leverans sker senast torsdag. Övriga medlemmar i pensionärsrådet instämmer. 

 

Allaktivitetshus i Hässelby gård 

Per Westberg informerar om att en interimsförening bildats för att komma igång med 

verksamheten. Föreningen har lokaler på Hässelby torg 10. 

 

Brevlådor 

Brevlådorna utanför Skolörtens och Hässelgårdens vård- och omsorgsboende har tagits bort. 

Detta pga. att mätningar visat att lådorna inte används i den utsträckningen som krävs för att 

motivera att ha en brevlåda. 
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Pensionärsrådet diskuterar den nya modellen på Postens brevlådor och är kritiskt till att de inte 

är anpassade för personer med funktionsnedsättning. Större hänsyn bör tas i den här typen av 

frågor till äldre och personer med funktionshinder. 

 

Medborgarmöte om kost 

Annica Dominius informerar om att ett medborgarmöte om kost hålls på Trappan i Vällingby 

den 5 november kl. 18.30-21.00. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa ordinarie sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 16 november 2009  

klockan 9.00-11.00 i sammanträdesrummet Markelius. 


